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TINGSRYDS KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

Ledamöter och Ersättare 
1. Mikael Jeansson (S) 

2. Anna Johansson (C) 

3. Ann-Louise Viking (SO) 

4. KaFiA QlsseA (M) Tommy Fransson 

5. Magnus Carlberg (S) 

6. Cecilia Cato (C) 

7. AAEleFs G1:1stavsseA (KO) Annika 
Gustavsson 

8. Barbro Svensson (S) 

9. Roger Rydberg (SO) 

10. Patrick Ståhlgren (M) 

11. Gunilla Svensson (S) 

12. Lennart Fohlin (C) 

13. Kristina Brovall (V) 

14. Martin Uleskog (TIA) 

15. Tomas Blomster (S) 

16. IA§S§eFEI GaFlsseA (SO) Ted Strand 

17. Eva Hagelberg (C) 

18. Marie Fransson (M) 

19. Håkan Karlsson (S) 

20. Anette Weidenmark (KO) 

21. Johan Karlsson (C) 

22. Gunilla Gustafsson (S) 

23. AllaA Jel:iaAsseA (SO) Alf Augustsson 

24. Ake G1:1rnrnesseA (S) Jan-Åke Cesar 

25. Christian Ward (M) 

26. Mikael Andersson (C) 

27. Johan Johansson (S) 
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Ärende 13 Ärende 14 

Ledamöter och Ersättare Närv Ja Nej Avst Ja Nej 
28. Jim Viking (SO) X X X 

29. Marie-Louise Hilmersson (C) X X X 

30. Göran Mård (V) X X X 

31. Anders Nilsson (S) X X X 

32. Marina Thyborn (M) X X X 

33. Jan Popovski (KO) X X X 

34. Björn Hvornum (TIA) X X X 

35. Jan Preben Olsen (S) X X X 

36. Britt-Louise Berndtsson (C) X X X 

37. Martin Nord (SO) X X X 

38. Ingrid Johansson (S) X X X 

39. Mikael l=låkaRsseR (M) Yvonne Storm X X X 

40. Björn Elmqvist (C) 

41. Christoffer Svensson (S) 
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TINGSRYDS KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

§ 1 

Anmälan om jäv 
DmKS 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (26) 

2020-02-03 

Ingen ledamot anmäler jäv. 

Utdragsbestyrkande 



TINGSRYDS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 3 (26) 

Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§2 

Begäran om entledigande 
D Dnr KS/2019:216 

Beslut 

Kommunfullmäktige beviljar Karin Olsson (M), entledigande från posten som 
ordförande i kommunfullmäktige. 

Beskrivning av ärendet 

Karin Olsson (M) har begäit entledigande från posten som ordförande i 
kommunfullmäktige. 

Besluts underlag 

Begäran om entledigande från Karin Olsson, daterad 2020-01-15 

Beslutet skickas till 
Den entledigade 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 

~ 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 4 (26) 

2020-02-03 

§3 

Val av ordförande i kommunfullmäktige 
Dnr KS/2019:216 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att utse Patrick Ståhlgren (M) till ordförande i 
kommunfullmäktige från nu till och med kommunalvalet 2022. 

Beskrivning av ärendet 

Marie Fransson (M), gruppledare för Moderaterna, nominerar Patrick Ståhlgren 
(M) till ny ordförande i kommunfullmäktige. 

Beslutet skickas till 
Den valde 
Samtliga nämnder och bolag i Tingsryds kommun 
Revisionen 

Utdragsbestyrkande 



TINGSRYDS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 5 (26) 

Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§4 

Allmänhetens frågestund 
Dnr KS/2020:264 

Bodil Persson ställer en fråga om hur man inom vård-och omsorgsnämnden mäter 
vårdtyngden vid särskilda boenden och hur det bemannas utifrån det. 

Magnus Carlberg (S), vård- och omsorgsnämndens ordförande, uppger att det 
finns en resursfördelning om 0,58 årsarbetare per plats i särskilt boende. Att mäta 
exakt vårdtyngd skulle kräva administrativa resurser som istället behöver gå till 

att anställa personal. Det finns idag en fast ram för fördelning som är lika för alla 
enheter. Tingsryds kommun har höjt grundbemanningen och tillskjutit 35 miljoner 
kr under den senaste mandatperioden. 

Jan-Olof Lunde ställer en fråga om underhållet av elljusspåret i Tingsryd. 
Kommunen har inte lagt ner några kronor, frågeställaren veterligen, de senaste 30 
åren för att underhålla spåret. 

Mikael Jeansson (S), kommunstyrelsens ordförande, säger att det finns en del att 
göra när det gäller att förbättra förhållandena vid elljusspåret. Han hänvisar till det 
nyinrättade teknik- och utvecklingsutskottet, som nu äger frågan. 

Jan-Olof Lunde noterar att kommunen äger en del skog som skogssällskapet 
förvaltar. Det finns sedan 1,5 år på kommunens mark granbestånd som åsamkats 
skador av granbarkbone, vilket borde avverkas. Vad gör kommunen åt detta? 

Mikael Jeansson (S) uppger att han lyft frågan med teknisk avdelning, men har 
förstått att det inte är åtgärdat. Det finns anledning att ta upp frågan i teknik-och 
utvecklingsutskottet. 

Jan-Olof Lunde upprepar en fråga han ställde för ett halvår sedan gällande den 
unde1måliga beläggningen på Linnerydsvägen. Har det hänt något sedan dess? 

Mikael Jeansson (S) uppger att frågan har tagits upp med Trafikverket. Han anser 
att frågan behöver återupprepas till myndigheten. 

Henrik Morin företräder föräldrarådet på Örmoskolan och undrar om 
bildningsnämndens beslut är taget utifrån utredningen eller det ekonomiska läget. 

Marie Fransson (M) uppger att bildningsnämnden har fattat beslut på grundval av 
utredningen. 

Josefin Uleskog uppger att föräldrar till barn vid förskola i Konga, blivit lovade 
sand till lekplatsen. 

Utdragsbestyrkande 



TINGSRYDS KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 6 (26) 

2020-02-03 

§ 4 fortsättning 

Marie Fransson (M), bildningsnämndens ordförande, svarar att beslutet är taget 
om att ta fram riktlinjer för att öka likvärdigheten för underhåll vid lekplatser. Det 
finns förskolor på fler platser i kommunen som också behöver påfyllning av sand. 

Hemik Morin undrar över de fyra grunder som beslutet har tagits på, 
elevunderlag, ekonomi, lokaler och rekrytering. Vilka av dessa har varit styrande i 

beslutet? 

Marie Fransson (M) svarar att beslutet är taget utifrån alla fyra beslutsgrunderna. 
Behöriga lärare är svårare att få till de platser i kommunen som inte har lika goda 

förbindelser som Tingsryd och Väckelsång. Elevunderlaget skiftar mycket från år 
till år. Det finns utrymme i lokalerna på Dackeskolan redan idag, men ännu mer 
på några års sikt och lokalkostnaden är viktigt att hålla så låg som möjligt. 

Hemik Marin undrar vad som ska ske med lokaler som står tomma i Allhuset. 

Varför används inte lokalerna? 

Marie Fransson (M) svarar att kommunen inte kan starta upp en ny verksamhet 
för att fylla tomma lokaler. Om det finns behov kan verksamheter starta, annars 

inte. 

Hemik Morin undrar om kommunen frågat näraliggande kommuner hur det 

fungerar med småskolor där. 

Marie Fransson (M) svarar att bildningsnämnden har gjo1t en omvärldsbevakning. 
Hon hänvisar också till tidningen Dagens samhälle vars framtagna underlag 

utifrån kostnadsutjämningen, visar att det finns 3 skolor för mycket i Tingsryds 

kommun. 

Johanna Uleskog anger att kommunstyrelsens ordförande i en artikel i 
Smålandsposten sagt att kommunen kommer plocka ihop 8 miljoner kr mer än 
idag för att bekosta byggandet av en ny ishall. Om det är så lätt att plocka ihop 
pengar, varför blir inte gå viktiga saker gjorda? 

Mikael Jeansson (S) svarar att det är olika prioriteringar som görs. De gjorda 
prioriteringarna står vi för inom den politiska majoriteten. 

Beslutet skickas till 
Mikael J eansson 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 7 (26) 

2020-02-03 

§ 5 

Revisorerna har ordet 
KS/2020:265 

Ingen revisor närvarar vid sammanträdet. 

Utdragsbestyrkande 

cfg 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§6 

Interpellation gällande driftkostnad för nya arena - ställd av 
Mikael Andersson (C) till Mikael Jeansson (S) 
KS/2020:58 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen gällande driftkostnad för 

ny arena får ställas. 

2. Kommunfullmäktige noterar att interpellationsdebatt hålls mellan Mikael 
Andersson (C) och Mikael Jeansson (S). 

Övriga deltagare är: Björn Hvornum (TiA), Björn Elmqvist (C), Ann
Louise Viking (SD), Johan Karlsson (C), Anette Weidenmark (KD), 
Emmelie Uleskog (TiA), Eva Hagelberg (C), Yvonne Storm (M), Anna 
Johansson (C), Lennart Fohlin (C), Marie Fransson (M). 

Beskrivning av ärendet 

Mikael Andersson (C) har ställt en interpellation gällande driftkostnad för ny 
arena till ordförande i kommunstyrelsen Mikael Jeansson (S). 

Beslutsunderlag 

1. Interpellation gällande driftkostnad för ny arena - ställd av Mikael 
Andersson (C) till Mikael Jeansson (S). 

2. Svar på interpellation från Mikael Jeansson (S). 

Beslut skickas till 
Interpellanten 
Den svarande 

Utdrags bestyrkande 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 9 (26) 

2020-02-03 

§7 

Interpellation gällande driftkostnad för nya arena - ställd av 
Magnus Carlberg (S) till Anna Johansson (C) 
Dnr KS/2020 :58 

Beslut 

1. Kommunfullmäktige beslutar att interpellationen gällande driftkostnad för 

ny arena får ställas. 

2. Kommunfullmäktige noterar att interpellationsdebatt hålls mellan Magnus 
Carlberg (S) och Anna Johansson (C). 

Beskrivning av ärendet 

Magnus Carlberg (S) har ställt en interpellation gällande driftkostnad för ny arena 
till 2:e vice ordförande i kommunstyrelsen Anna Johansson (C). 

Besluts underlag 

Interpellation gällande driftkostnad för ny arena - ställd av Mikael Andersson (C) 
till Mikael Jeansson (S). 
Svar på interpellation från Mikael Jeansson (S) . 

Beslut skickas till 
Interpellanten 

Den svarande 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§ 8 

Godkännande av sotningstaxa för år 2020 för Tingsryds kommun 
Dnr KS/2020:51 

Beslut 

Kommunfullmäktige godkänner ny sotningstaxa från och med 2020-01-01. 

Beskrivning av ärendet 

Förbundsdirektionen för Räddningstjänsten Östra Kronoberg godkände på sitt 
styrelsemöte den 3 oktober en förändrad taxemodell för rengöring/sotning. 

Kommunfullmäktige i Tingsryds kommun har därmed i uppdrag att godkänna 
beslut om att den nya sotningstaxan ska gälla från och med den 1 januari 2020. 

Enligt protokollsutdrag från förbundsdirektionen 2019-10-03 § 3 6 föreslås 
konstruktionen av sotningstaxan att ändras efter muntlig framställning från 
sotningsverksamheten. För närvarande bygger taxan på en beräknad tidsåtgång 
per specifikt objekt och enligt förslag till ny sotningstaxa ändras det till 
"debitering per sotat objekt". Således en form av "styckpris" där sotning av 
"objekt nr 1" debiteras med ett högre belopp och tillkommande eldstäder som 
sotas vid samma tillfälle debiteras med ett lägre. Den föreslagna taxemodellen 
tillämpas idag av Växjö, Alvesta, Vaggeryd och Sävsjö kommun. 

Besluts underlag 

1. Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott, daterat 2020-01-13 
§ 18. 

2. Tjänsteskrivelse från kommunledningsförvaltningen, daterad 2020-01-09. 
3. Protokollsutdrag från Räddningstjänsten Östra Kronoberg, daterad 2019-

10-03. 
4. Tjänsteskrivelse från Räddningstjänsten Östra Kronoberg, daterad 2019-

10-23. 
5. Förslag till ny sotningstaxa för år 2020. 
6. Protokollsutdrag från kommunstyrelsen 2020-01-20 § 16 

Beslut skickas till 
Räddningstjänsten Östra Kronoberg 

~ J/tl/ 
Utdrags bestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§9 

Fastställande av plan för Tingsryds kommuns arbete med 
krisberedskap mandatperioden 2019-2022 
Dnr KS/2019: 1778 

Beslut 

Kommunfullmäktige antar plan för Tingsryds kommuns arbete med krisberedskap 

mandatperioden 2019-2022. 

Beskrivning av ärendet 

Myndigheten för samhällsskydd och beredskap (MSB) och Sveriges Kommuner 

och Landsting (SKL), numera Sveriges Kommuner och Regioner (SKR), har 
gemensamt kommit fram till "Överenskommelse om kommunernas krisberedskap 

2019-2022". Överenskommelsen reglerar ersättning och uppgifter och därtill 
kopplat stöd för kommunernas arbete med krisberedskap under perioden 2019-
2022. 

Enligt överenskommelsen ska kommunen bland annat ta fram ett styrdokument 
för sitt arbete med krisberedskap. Styrdokumentet syftar till att skapa en strategisk 
inriktning för arbetet med krisberedskap. Den syftar även till att, där det behövs, 
utveckla den kommunala styrningen av arbetet med krisberedskap så att det i 
större utsträckning involverar kommunala förvaltningar, bolag och 

kommunalförbund. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott uppdrog den 13 januari till säkerhetssamordnare 
att justera förslaget till plan till kommunstyrelsens sammanträde den 20 januari. 
Målet "att verka för en sammanhållen och länsgemensam planering av det nya 
försvaret och det återupptagna totalförsvaret" utgör nu ett övergripande mål i 
förslag till plan för Tingsryds kommuns arbete med krisberedskap. 

Beslutsunderlag 

1. Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott, daterat 2020-01-13 

§ 12. 
2. Tjänsteskrivelse från kommunledningsförvaltningen, daterad 2020-01-03 . 
3. Reviderat förslag enligt beslut KSAU 2020-01-13 § 12 Plan för Tingsryds 

kommuns arbete med krisberedskap 2019-2022. 
4. Förslag till Plan för Tingsyrds kommuns arbete med krisberedskap 

mandatperioden 2019-2022. 
5. Remissvar från Miljö- och byggnadsnämnden (protokollsutdrag), daterad 

2019-12-16 § 129. 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§ 9 fortsättning 

6. Remissvar från Bildningsnämnden (protokollsutdrag), daterad 2019-12-10 
§ 133. 

7. Delegationsbeslut från kommunstyrelsens ordförande, daterad 2019-11-13, 
KS Del§ 198. 

8. Protokollsutdrag från kommunstyrelsen 2020-01-20 § 21 

Beslutet skickas till 
Samtliga nämnder och bolag i Tingsryds kommun 
Räddningstjänsten Östra Kronoberg 
Säkerhetssamordnaren 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 13 (26) 

2020-02-03 

§ 10 

Revidering av förbundsordning för kommunalförbundet VoB 
Kronoberg år 2020 
Dm KS/2019:1868 

Beslut 

Kommunfullmäktige fastställer reviderad förbundsordning för 

Kommunalförbundet VoB Kronoberg från och med 2020-01-01. 

Beskrivning av ärendet 

Kommunalförbundet VoB Kronoberg har inkommit med förslag till reviderad 

förbundsordning. Kommunalförbundet VoB Kronobergs medlemmar är 

kommunerna i Kronobergs län: Alvesta, Lessebo, Ljungby, Markaryd, Tingsryd, 

Uppvidinge, Växjö och Älmhult. Respektive kommunfullmäktige i 

medlemskommunema föreslås därmed att godkänna förslag till förbundsordning 

genom samstämmigt beslut. 

Syftet med revideringen är enligt utskickat följebrev att anpassa 

förbundsordningen till aktuella förhållanden som listas nedan: 

1. att klargöra att huvuddelen av Kommunalförbundets uppdrag numera 

fullgörs av VoB Syd AB och att VoB Kronoberg endast svarar för drift av 

Familj erådgivningen. 
2. att korrigera hänvisningar till paragrafer i överenstämmelse med den nya 

Kommunallagen. 
3. att VoB Kronoberg skall ha en revisor samt en ersättare. 

Enligt förslag till förbundsordning utses revisor samt ersättare av Växjö kommun. 

Kommunfullmäktige i Tingsryd uppdras därmed inte att utse en revisor och 

ersättare. 

Beslutsunderlag 

1. Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott, daterat 2020-01-13 

§ 13. 
2. Tjänsteskrivelse från kansliavdelningen, daterad 2019-12-17. 

3. Följebrev från Direktionen för VoB Kronoberg. 

4. Förslag till reviderad förbundsordning för VoB Kronoberg. 

5. Protokollsutdrag från kommunstyrelsen 2020-01-20 § 22 

~ 
Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§ 10 fotisättning 

Beslutet skickas till 
Kommunalförbundet VoB Kronoberg 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§ 11 

Svar på motion (C) om att göra Örmoskolan till en F-6 skola 
Dm KS/2019:1843 

Beslut 

Kommunfullmäktige avslår motionen om att göra Örmoskolan till en F-6 skola 

med hänvisning till bildningsnämndens yttrande 2019-11-18 § 120. 

Reservation 

Anna Johansson (C), Cecilia Cato (C), Lennart Fohlin (C), Eva Hagelberg (C), 

Johan Karlsson (C), Mikael Andersson (C), Marie-Louise Hilmersson (C), Britt

Louise Berndtsson (C), Björn Elmqvist (C), Ann-Louise Viking (SD), lngegerd 

Carlsson (SD), Roger Rydberg (SD), Alf Augustsson (SD), Jim Viking (SD), 

Martin Nord (SD), Göran Mård (V), Joakim Ohlsson (V), Emmelie Uleskog (TiA) 

och Björn Hvornum (TiA) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut, till 

förmån för Anna Johanssons (C) yrkande. 

Beskrivning av ärendet 

Den 8 juni 2018 inkom en motion från Centerpaitiet om att göra Örmoskolan till 

en F-6 skola. Anledningen är enligt motionärerna att kommunen bör utnyttja de 

befintliga skollokaler som finns i kommunen. I motionen föreslås att Tingsryds 

kommun omvandlar Ö1moskola till en F-6 skola och detta genomförs etappvis där 
skolan utökas med ett år i sänder. 

Kommunfullmäktige remitterade motionen till bildningsnämnden för vidare 

behandling. Bildningsnämnden behandlade sedan ärendet den 25 september 2018 

då bildningsnämnden gav bildningsförvaltningen i uppdrag att utreda 

förutsättningarna för att bedriva utökad skolverksamhet vid Ö1moskolan i Konga. 

Efter presenterad utredning, ett antal kompletteringar och åtenemisser, beslutade 

bildningsnämnden den 22 oktober 2019 att inte utöka verksamheten i Konga till 
att omfatta F-6, utan behålla befintlig F-3 organisation. Med hänvisning till denna 

utredning (2019-10-22 § 102) föreslår bildningsnämnden att motionen om att göra 

Örmoskolan till en F-6 avslås. Kommunledningsförvaltningen föreslår att 

motionen avslås med hänvisning till bildningsnämndens yttrande. 

I .)!/f I 

Utdragsbestyrkande 
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Ko1mnunfullmäktige 

§ 11 fortsättning 

Beslutsunderlag 

2020-02-03 

1. Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott, daterat 2020-01-13 § 

14 med 01möstningsbilaga, daterat 2020-01-13 

2. Protokollsutdrag från bildningsnämnden, daterat 2019-11-18 § 120 

3. Protokollsutdrag från bildningsnämnden, daterad 2019-10-22 § 102 

4. Motion (C) om att göra Örmoskolan till en F-6 skola, daterad 2018-06-08 

5. Protokollsutdrag från kommunstyrelsen 2020-01-20, § 23. 

Förslag till beslut på sammanträdet 

1. Anna Johansson (C) yrkar med instämmande av Mikael Andersson (C), Björn 

Elmqvist (C), Emmelie Uleskog (TiA), Göran Mård (V), Britt-Louise 

Berndtsson (C), Ann-Louise Viking (SD), Jim Viking (SD), 

"att Ö1moskolan omvandlas till en F-6 skola och att det med staii från läsåret 

2021/2022 genomförs en förändring med ett år i sänder tills att vi har en F-6 

skola i Konga". 

2. Yvonne Storm (M) yrkar med instämmande av Marie Fransson (M) Christian 

Ward (M) Anette Weidenmark (KD), i enlighet med kommunstyrelsens förslag 

och därmed avslag till motionen. 

Besluts gång 

Ordförande ställer kommunstyrelsens förslag mot Anna Johanssons (C) yrkande 

och finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

O1möstning begärs och genomförs. 

Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Nej-röst för bifall till Anna Johanssons (C) yrkande. 

Med 22 ja-röster mot 19 nej-röster bifaller kommunfullmäktige 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 
Motionären 
Bildningsnämnden 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§ 12 

Svar på motion (V) om F-6 skola i Konga 
Dm KS/2019:321 

Beslut 

Kommunfullmäktige avslår motionen om F-6 skola i Konga med hänvisning till 

bildningsnämndens yttrande 2019-11-18 § 119. 

Reservation 

Anna Johansson (C), Cecilia Cato (C), Lennart Fohlin (C), Eva Hagelberg (C), 

Johan Karlsson (C), Mikael Andersson (C), Marie-Louise Hilmersson (C), Britt

Louise Berndtsson (C), Björn Elmqvist (C), Ann-Louise Viking (SD), Ingegerd 

Carlsson (SD), Roger Rydberg (SD), Alf Augustsson (SD), Jim Viking (SD), 

Maiiin Nord (SD), Göran Mård (V), Joakim Ohlsson (V), Emmelie Uleskog (TiA) 

och Björn Hvornum (TiA) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut, till 

förmån för Göran Mårds (V) yrkande. 

Beskrivning av ärendet 

Den 7 juni 2018 inkom en motion från Vänsterpaiiiet om att staiia upp en F-6 

skola i Konga. Anledningen är enligt motionärerna att det bör finnas likvärdiga 

skolor i alla kommundelar samt att barnantalet i Konga ökar. 

Kommunfullmäktige remitterade motionen till bildningsnämnden för vidare 

behandling. Bildningsnämnden behandlade sedan ärendet den 25 september 2018 

då bildningsnämnden gav bildningsförvaltningen i uppdrag att utreda 

förutsättningarna för att bedriva utökad skolverksamhet vid Ö1moskolan i Konga. 

Efter presenterad utredning, ett antal kompletteringar och återremisser, beslutade 

bildningsnämnden den 22 oktober 2019 att inte utöka verksamheten i Konga till 

att omfatta F-6, utan behålla befintlig F-3 organisation. Med hänvisning till denna 

utredning (2019-10-22 § 102) föreslår bildningsnämnden att motionen om att göra 

Örmoskolan till en F-6 avslås. Kommunledningsförvaltningen föreslår att 

motionen avslås med hänvisning till bildningsnämndens yttrande. 

Besluts underlag 

1. Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott, daterat 2020-01 -13 

§ 15 . 

2. Protokollsutdrag från bildningsnämnden, daterat 2019-11-18 § 119 

3. Protokollsutdrag från bildningsnämnden 2019-10-22 § 102 

4. Motion (V) om F-6 skola i Konga, daterad 2018-06-07. 

~ I J#I/ I Utdragsbos~ka,de 



TINGSRYDS KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 18 (26) 

Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§ 12 fortsättning 

5. Protokollsutdrag från kommunstyrelsen 2020-01-20 § 24 

Förslag till beslut på sammanträdet 

1. Göran Mård (V) yrkar med instämmande av Mikael Andersson (C) och Anna 

Johansson (C), Björn Elmqvist (C), Ann-Louise Viking (SD), Emmelie 

Uleskog (TiA) bifall till motionens förslag om att "bildningsnämnden får i 

uppdrag att staiia upp en F-6 skola på Önnoskolan i Konga." 

2. Mikael Jeansson (S) yrkar bifall i enlighet med kommunstyrelsens förslag till 

beslut och däimed avslag till motionen. 

Besluts gång 

Ordförande ställer Göran Mårds (V) yrkande mot kommunstyrelsens förslag och 

finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Omröstning begärs och genomförs. 

Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 
Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Nej-röst för bifall till Göran Mårds (V) yrkande. 

Med 22 ja-röster mot 19 nej-röster bifaller kommunfullmäktige 

kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 
Motionären 
Bildningsnämnden 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§ 13 

Svar på medborgarförslag om att införa F-skola på Örmoskolan 
Dnr KS/2019:340 

Beslut 

Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget om att införa F-6 skola på 

Örmoskolan med hänvisning till bildningsnämndens yttrande 2019-11-18 § 118. 

Reservation 

Anna Johansson (C), Cecilia Cato (C), Lennart Fohlin (C), Eva Hagelberg (C), 

Johan Karlsson (C), Mikael Andersson (C), Marie-Louise Hilmersson (C), Britt

Louise Berndtsson (C), Björn Elmqvist (C), Ann-Louise Viking (SD), Ingegerd 

Carlsson (SD), Roger Rydberg (SD), Alf Augustsson (SD), Jim Viking (SD), 

Maiiin Nord (SD), Göran Mård (V), Joakim Ohlsson (V), Emmelie Uleskog (TiA) 
och Björn Hvornum (TiA) reserverar sig mot kommunfullmäktiges beslut, till 

förmån för Göran Mårds (V) yrkande. 

Beskrivning av ärendet 

Den 11 juni 2018 anmäldes det inkomna medborgarförslaget om att införa F-6 på 

Örmoskolan i Konga. Förslagsställarna framför flera argument för förslaget, i 

form av ett ökande elevantal samt tomma lokaler i den nuvarande F-3 skolan. 

Förslagsställarna menar vidare att trångboddheten kan öka i de andra F-6 skolorna 

eftersom elever från Örmoskolan i Konga bötjar i andra skolor från och med 

årskurs 4. 

Kommunfullmäktige remitterade medborgarförslaget till bildningsnämnden för 

vidare beredning som behandlade ärendet på sitt sammanträde den 25 september 

2018. Bildningsnämnden gav då bildningsförvaltningen i uppdrag att utreda 

förutsättningarna för att bedriva utökad skolverksamhet vid Örmoskolan i Konga. 

Efter presenterad utredning, ett antal kompletteringar och återremisser, beslutade 

bildningsnämnden den 22 oktober 2019 att inte utöka verksamheten i Konga till 

att omfatta F-6, utan behålla befintlig F-3 organisation. Med hänvisning till denna 

utredning (2019-10-22 § 102) föreslår bildningsnämnden att medborgarförslaget 

om att införa F-6 på Ö1moskolan avslås. Kommunledningsförvaltningen föreslår 

att medborgarförslaget avslås med hänvisning till bildningsnämndens yttrande. 

Utdragsbestyrkande 

'1k 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§ 13 

Beslutsunderlag 

1. Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott, daterat 2020-01-13 

§ 16 

2. Protokollsutdrag från bildningsnämnden, daterat 2019-11-18 § 118 

3. Protokollsutdrag från bildningsnämnden 2019-10-22 § 102 

4. Medborgarförslag om att införa F-6 på Örmoskolan. 

5. Protokollsutdrag från komnmnstyrelsen 2020-01-20 § 25 

Förslag till beslut på sammanträdet 

1. Göran Mård (V) yrkar med instämmande av Mikael Andersson (C), Anna 

Johansson (C), Björn Hvornum (TiA), Emmelie Uleskog (TiA) Ted Strand 

(SD) bifall till medborgarförslaget. 

2. Gunilla Gustafsson (S) yrkar enlighet med kommunstyrelsens förslag till 

beslut och därmed avslag på medborgarförslaget. 

Besluts gång 

Ordförande ställer Göran Mårds (V) yrkande mot kommunstyrelsens förslag och 

finner att kommunfullmäktige bifaller kommunstyrelsens förslag. 

Omröstning begärs och genomförs. 

Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 

Ja-röst för bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Nej-röst för bifall till Göran Mårds (V) yrkande. 

Med 22 ja-röster mot 19 nej-röster finner ordförande att kommunfullmäktige 

beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

Beslutet skickas till 
Förslagsställaren 
Bildningsnämnden 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 

ch3 

§ 14 

Inkomna motioner 
KS/2020244 
Beslut 

2020-02-03 

Kommunfullmäktige beslutar att motionen får ställas och remitterar den till 
budgetberedningen i kommunstyrelsen för yttrande. 

Beskrivning av ärendet 

Björn Hvornum (TiA) har inkommit med en motion om skattesänkning. Yrkandet 
gör gällande att skattesatsen ska fastställas till 21,67 kr för budgetåret 2021. 

Beslutsunderlag 

Motion (TiA) om skattesänkning 

Beslut skickas till 

Nämndsekreterare kommunstyrelsen 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 22 (26) 

2020-02-03 

§ 15 

Inkomna interpellationer 

Inga nya interpellationer har inkommit till kommunfullmäktige. 

IM I Utdrags bestyrkande 
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Kommunfullmäktige 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 23 (26) 

2020-02-03 

§ 16 

Inkomna medborgarförslag 

Inga medborgarförslag har inkommit till kommunfullmäktige. 

Utdrags bestyrkande 



TINGSRYDS KOMMUN 

Kommunfullmäktige 

§ 17 

Meddelanden 
Dnr KS/2020: 160 

Beslut 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 24 (26) 

2020-02-03 

Kommunfullmäktige godkänner redovisningen av meddelandena som fö1iecknas i 
kommunfullmäktiges protokoll den 3 februari 2020. 

Sammanfattning av ärendet 

Följande meddelanden har inkommit till kommunfullmäktige sedan föregående 
sammanträde: 

Avsändare Handling Diarienummer 
Länsstyrelsen i Länsstyrelsens beslut om ny KS/2019 :216 
Kronobergs län ledamot/ersättare för ledamot 

(Socialdemokraterna) i 
kommunfullmäktige. Externt Dnr: 
201- 7268-2019. -Ny ledamot: 
Anders Nilsson. Ny ersättare: 
Gunnar Fransson. Avgången 
ledamot: Lasse Heimlander 

Medborgare Synpunkter på ny arena i KS/2020:33 
Tingsryds kommun 

Vård- och Vård- och omsorgsnämnden 2019- KS/2019:1492 
omsorgsnämnden 12-11 § 111 Yttrande revision 

särskilt boende äldreomsorg 
Räddningstjänsten Räddningstjänsten Östra KS/2019:1998 
Östra Kronoberg Kronoberg 2019-11-27 § 48 Taxor 

2020 

Utdragsbestyrkande 
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Kommunfullmäktige 2020-02-03 

§ 18 

Ledamöternas frågestund 
Dm KS/2020:267 

Björn Hvornum (TiA) frågar om Billywind ska uppföra flera vindkraftverk i 
kommunen. Han har uppfattat oro från en medborgare kring att rotorbladen 
sprider mikroplaster och dödar fåglar. 

Christian Ward (M) svarar att han ska återkomma med mer information i ärendet. 

Kommunstyrelsens ordförande Mikael Jeansson (S), svarar på en fråga som Eva 
Hagelberg (C) ställde för en tid sedan gällande rötslam som finns vid Uråsa 
flygfält. Han anger att miljö- och byggnadsnämnden i Växjö kommun har i 
sammanträde 2019-12-06 beslutat om ett föreläggande. Det innehåller krav på att 
avloppsslammet som lagras ska vara rötat och avvattnat. Det ska tillsättas 
strukturgivande material och ansvarigt företag ska se till att vattnet inte leds 
vidare. 

Emmelie Uleskog (TiA) frågar om 

1. Vad ligger bakom beslutet om att byta ut Bregott mot Lätt och Lagom? 
2. Hur kommer det sig att kostorganisationen kan gå emot det politiska 

beslutet gällande ekologisk andel mat? 
3. Varför har kommunen två kostchefer och hur länge ska vi ha det så? 

Mikael Jeansson (S) svarar att Livsmedelsverkets rekommendationer är att 
använda Lätt och Lagom. Det finns just nu en diskussion gentemot måltidsenheten 
där utgångspunkten är att där politiker tycker något annat än Livsmedelsverket, 
ska politikernas åsikter vara rådande. 

När det gäller andel ekologisk mat, uppger Mikael Jeansson att det under 2019 är 
ett utfall på 43% jämfört med ett mål på 50 %. Majoriteten har också tagit initiativ 
till en diskussion om att den närproducerade maten kan vara mer miljövänlig än 
den ekologiska, beroende av transporternas längd. Där kan de styrande 
dokumenten behöva ändras. 

Mikael Jeansson (S) anger också att det är en omfattande verksamhet som kräver 
ett nära ledarskap. Det är därför befogat att ha två chefer. 

Magnus Carlberg (S) kompletterar med att han vet att det varit leverantörsproblem 
och det har gjort att bordsfettet byts ut. 

Anna Johansson (C) uppger att en motion från (C) gällande livsmedel är bifallen 
och att innehållet ska genomföras. 

Britt-Louise Berndtsson (C) har en fråga gällande de nya soptunnor som används 
i kommunen. Kan kommunen ändra på vilka fraktioner som töms oftast. Mycket 
plast samlas in och det facket tenderar att vara för litet. Går det ändra? 

Utdragsbestyrkande 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 26 (26) 

2020-02-03 

§ 18 fortsättning 

Mikael Jeansson (S) säger att frågan är befogad. Det gäller att kommunen nu i 
böijan av ett nytt i11-samlingsförfarande samlar in erfarenhet och synpunkter som 
tas vidare till styrelsen i renhållningsbolaget SSAM. 

Barbro Svensson (S), Tommy Fransson (M), Björn Hvornum (TiA), Johan 
Karlsson (C), Yvonne Storm (M) har alla synpunkter som styrelseledamoten i 
SSAM Mikael Jeansson (S) och ersättaren Anna Johansson (C) tar med sig till 
bolagets sammanträden. 

Beslutet skickas till 
Christian Ward. 
Mikael Jeansson 

I ~ lfef I 
Utdrags bestyrkande 
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